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Sitno, 22 października 2019 r. 

ST.0002.VIII.14.2019 

 

 

Protokół Nr XIV/2019 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 22 października 2019 roku 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad; 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2019 – 

2026(83) 

4. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Adam Mazurek  

4. Grażyna Małgorzata Blaszka  

5. Kamil Pyś  

6. Krzysztof Zwolak  

7. Leszek Krzysztof Kozak  

8. Violetta Iwona Wiech 

9. Kazimierz Tokarz 

13. Lech Brzozowski  

14. Tomasz Gąsior  

15. Krzysztof Blaszka 

16. Radosław Kwapisz  

 

Radni nieobecni: 

1. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

2. Jan Andrzej Ryszczuk 
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Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady XIV 

Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Radnego Powiatowego Pana Janusza Brzozowskiego, Panią Skarbnik Jolantę Hryciuk, 

Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk oraz 

Przedstawiciela Orkiestry Pana Tomasza Mazurka, sołtysów oraz radnych. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych (brak  Pana 

Jana Ryszczuka i Pani Roksany Kotarskiej), wobec czego zachowane zostało wymagane 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Obrady rozpoczęły się o godz. 18
00

 i trwały do godz. 19
00

. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad obecnych 13 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Radosław Kwapisz, Pana Kamil Pyś, Pan Kazimierz Tokarz 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za powołaniem Komisji Uchwał                 

i Wniosków głosowało – 12 Radnych, wstrzymał się – 1, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący oddał głos Radnemu Powiatowemu Panu Januszowi 

Brzozowskiemu. 

Pan Janusz Brzozowski oznajmił, że złożył wniosek do zarządu powiatu o pozyskanie 

instrumentu w postaci perkusji dla orkiestry w Sitnie po uprzedniej konsultacji z Panem 

Tomaszem Mazurkiem - dyrygentem. Wniosek został rozpatrzony pozytywnie.  Zarząd 

jednogłośnie zakupił perkusję w kwocie 4050 zł. 

Pan Tomasz Mazurek podziękował za prezent. 

Pan Przewodniczący podziękował za pomoc w przyznaniu nagrody. 

Dalej Pan Janusz Brzozowski poinformował, że złożył wnioski na 5 dróg, które będą 

w najbliższych latach realizowane. Dzięki Panu Posłowi Sławomirowi Zawiślakowi udało się 

zrobić dla gminy bardzo dużo. Dalej zakomunikował, że poprosił starostwo o protokoły 

dotyczące dróg popowodziowych. Drogi w 80% dofinansowuje Państwo, w 20% gmina i 

powiat.  Takie drogi to między innymi: Karp – Cześniki – 9 km odcinek drogi, wytyczenie 

drogi gruntowej Cześniki – Bródek , Czołki – Miączyn, Jarosławiec - Sitno, Karp - Horyszów 

Polski. Nadmienił o planowanej inwestycji drogowej w postaci nakładki w Stanisławce 

realizacja 2019-2020 r., złożył również wnioski dot. innych gmin. 
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Ad. 3  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekt uchwały. 

 

1. Uchwała Nr XIV/83/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 22 października 2019 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2019 – 2026 

 

Pani Skarbnik wraz z Panem Wójtem omówili temat projektu uchwały. 

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Pana Janusza Brzozowskiego i dodał, że jeżeli 

będzie potrzeba dołożenia środków do realizacji inwestycji drogowych to będzie robić 

wszystko, żeby takie inwestycje zostały realizowane. W tym roku spisane zostały 

protokoły klęskowe dot. dwóch dróg w Stanisławce (Wojewoda) i 2 droga Rozdoły – 

Podźródła. W przyszłych latach powyższe drogi będą liczyły się do tych wniosków. 

Dodał, że chce złożyć również wniosek na modernizację oświetlenia ulicznego, oraz na 

utworzenie żłobka – „Maluch +”. 

Pan Przewodniczący potwierdza, że wsparcie będzie płynęło również z jego strony, 

jak i rady. 

Pan Janusz Brzozowski wtrącił, że droga z Bożego Daru do Kotlic będzie również 

realizowana, jeżeli wszystko to uda się wykonać, to w gminie Sitno zostaną zrealizowane 

wszystkie drogi powiatowe. Nadmienił o pelecie. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3a do protokołu 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z obecnych radnych chciałby zabrać głos? 

Pan Tomasz Gąsior podziękował Panu Januszowi Brzozowskiemu, za zrealizowanie 

odcinka drogowego w jego miejscowości. 

Pan Leszek Kozak poprosił o złożenie wniosku do Wojewody na drogę: Kolonia - 

Kornelówka - Czołki(2021-2022 r.) 

Pani Violetta Wiech oznajmiła, że przed wyborami ktoś sporządził pismo, 

oczerniające jednego z kandydatów na posła. Stwierdziła, że jest to nieprawda. 

Powiedziała w imieniu mieszkańców wsi, że nie brali w tym żadnego udziału. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wstępnie światłowód będzie realizowany od 

2020 r., a zakończy się w 2021. 

Pan Wójt dodał, że w 2020 r. będą wykonywane instalacje do szkół. Projektanci 

zwrócili się z prośbą, żeby nie wypraszać ich z posesji, ponieważ będą wymagali zgody 

na przejście przez działki.  

Pan Przewodniczący uspokaja mieszkańców osiedla i informuje, że będą remontowane 

kolejne drogi. Zaznaczył, że budowa dróg będzie kontynuowana w przyszłym roku. 
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Poinformował o: uzupełnieniu dokumentacji w sprawie sprzeciwu budowy stacji 

nadawczej w Stabrowie, piśmie w sprawie poprawnego wypełniania oświadczeń 

majątkowych. 

Pan Krzysztof Blaszka zapytał o zatoki przystankowe – krajówka? 

Pan Wójt odpowiedział, że na powyższe odpowie w przyszłym tygodniu. Wspomniał 

o połączeniu i utwardzeniu ciągu pieszo-jezdnego nawierzchni Jarosławiec – Szopinek,  

o oświetleniu Jarosławiec Reforma. 

Pani Violetta Wiech zapytała, do kogo zgłaszać awarie oświetlenia ulicznego? 

Pan Wójt odpowiedział, że do Pani Wiolety Kudełki. 

 

 

Ad. 4 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XIV Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz   

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


